
硫酸钾镁复混肥 钾镁肥 50（%）

产品名称 硫酸钾镁复混肥 钾镁肥 50（%）

公司名称 大连希林索科工贸有限公司

价格 .00/个

规格参数 分类:钾镁肥
有效成分含量:50（%）
水分含量≤:3（%）

公司地址 中国 辽宁 大连市
甘井子区迎客路8号70栋楼2-3-1

联系电话 86 411 82776584 13998654809

产品详情

分类 钾镁肥 有效成分含量 50（%）
水分含量≤ 3（%） 用量 30（kg/亩）
生产厂家 希林索肥业

硫酸钾镁

 执行标准：q/dx02-2006

 年生产能力：8万吨

 性状：粒状、易溶于水，

 主要成分：k2o≥22%

  mgo≥12%

 so2≥20%

 用途：在农业上作为硫酸钾替代产品，其总养分为56%，是大田生产的优质优价肥料。

 使用范围：水稻、大豆、玉米、小麦、花生、蔬菜、西瓜、果树、花卉等所有粮食、瓜果、经济作物
；对水稻、大豆等喜钾、喜镁作物增产效果特别显著，尤其是对重茬连作地块作用独特。可明显增强作
物抗旱、耐寒、抗病、抗倒伏能力，按传统老三样施肥方法使用效果明显好于施用氯化钾或硫酸钾。

 使用方法：本肥可作基肥或追肥使用，均匀撒播，肥效高，见效快，速溶型，无残留。推荐用量：建
议大田作物亩施20～30kg。其它作物可根据长势自行确定增减量。



 包装：内塑外编，25kg，50kg

magnesium potassium sulfate

 performance standard: q/dx02-2006

 annual throughput：80000 tons

 character: granular, easily soluble in water

 main composition:k2o≥22%

  mgo≥12%

 so2≥20%

 used to replace potassium sulfate in agriculture, the total nutrients is 56 %, fertilizer of lower prices for better quality

 applicable to：rice, soybeans, corn, wheat, peanuts, vegetables, watermelons, fruit trees, flowers, and all the crops,
fruits, cash crops; particularly significant to rice and soybeans which needpotassium and magnesium, especially to the
continuous cropping. it can significantly enhance the capacity of dry resistance, cold resistance, disease resistance, and
lodging resistance capacity, better than sulfuretted potassium and chloridized potassium by the traditional ways of
feterlizing.

 usage: able to be applied as base fertilizer and top application, sprinkle it on the surface of the earth. high and quick
efficiency, quick dissolution and no residue.

 recommended dosage: 20～30kg per mu for crops in field, it depends on their own growth for the rest crops

packing: in 25/50 kg net wpp/pe bags.
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